
  
 
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 31 oktober 2022 
 
Plats: klubbrummet på la Marquesa 
 
 
Närvarande: Holger Dieckhoff, Ingrid Ek, Jan Qvillby,  
Ingrid Elofsson Svensson, Lars Garneij, Anders Sjölund, 
Unni Ströberg 
 
 
Öppnande  
Anders öppnade mötet. 
 
Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna. 
 
Verksamhetsplan 2023 
Anders presenterade förslag till verksamhetsplan och gör några tillägg till extra 
årsmötet. 
 
Budget 2023 
Ingrid E-S presenterade nytt förslag till budget som görs mer detaljerad till extra 
årsmötet.  
 
Extra årsmöte 
5 december 2022. 
 
Övriga frågor 
Anders presenterade förslag till medlemsenkät som delas ut i samband med 
lunchen på måndag 7/11. 
 



Nästa möte 
Torsdag 26 januari 2023 kl 10. 
 
 
 
Vid protokollet:     Justeras: 
 
 
Ingrid Ek      Anders Sjölund 
Sekreterare      Ordförande 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 


